
 

 
Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVAVADA DOME 
Reģ.Nr 90009115622., Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501,  

tālrunis +371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 
 

Balvos 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA JAUTĀJUMU KOMITEJAS 

SĒDES PROTOKOLS 
 

2024. gada 20. jūnijā                                                                                   Nr. 6 

 

Sēde sasaukta plkst. 11:00 

Sēdi atklāj plkst. 11:00 

 

Sēde notiek klātienē Bērzpils ielā 1A, Balvos, LV- 4501 (3.stāvā, Sēžu zālē) 

 

Sēdes veids - atklāta 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 

 

Darba kārtībā: 

1. Par Balvu Mūzikas skolas nolikuma apstiprināšanu. 

2. Par Balvu Mākslas skolas nolikuma apstiprināšanu. 

 

Papildus darba kārtībā: 

3. Par Balvu novada domes 2024.gada 27.jūnija noteikumu Nr._/2024 “Interešu 

izglītības programmu ieviešanas un izvērtēšanas kārtība Balvu novadā” 

apstiprināšanu. 

 

 

Sēdi vada – Aija Mežale 

Protokolē – Jūlija Korlaša 

 

Piedalās- 

Komitejas locekļi: deputāts Egons Salmanis, deputāts Imants Slišāns, deputāts Ruta Cibule, 

deputāts Marija Duļbinska (attālināti- ar balss tiesībām-veselības stāvokļa dēļ), deputāts 

Svetlana Pavlovska, deputāts Sandra Kindzule 

 

Ieinteresētās personas: 

Balvu novada pašvaldības izpilddirektore Daina Tutiņa, Balvu novada Bērnu un jauniešu centra 

Izglītības metodiķe Ilona Salmane 

 

attālināti izmantojot  https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā) Balvu 

novada Bāriņtiesas priekšsēdētāja Diāna Astreiko, Balvu Mākslas skolas direktore Elita 
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Teilāne, Sabiedrisko attiecību nodaļas vadītāja Iluta Jaunžeikare, Kancelejas un personāla 

nodaļas vadītāja vietniece Inese Siliņa, Balvu novada Izglītības pārvaldes vadītāja vietniece Inta 

Kaļva, projektu vadītāja Irēna Začeva, Balvu novada pašvaldības izpilddirektora vietnieks Jānis 

Bubnovs, Juridiskās nodaļas vecākais juriskonsults Juris Annuškāns, Finanšu plānošanas un 

centralizētās grāmatvedības nodaļas grāmatvede Lilita Žuga, Finanšu plānošanas un 

centralizētās grāmatvedības nodaļas vadītāja Olga Siņica, domes priekšsēdētājs Sergejs 

Maksimovs 

 

Balsojums par papildus darba kārtību 

 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Sēdes vadītāja aicina komitejas locekļus apstiprināt papildus darba 

kārtību. Komitejas locekļi apstiprina papildus darba kārtību.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Ruta Cibule, Sandra Kindzule, Aija Mežale, Svetlana 

Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Marija Duļbinska) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: Apstiprināt papildus darba kārtību  

 

Balsojums par darba kārtību 

 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Sēdes vadītāja aicina komitejas locekļus apstiprināt darba kārtību 

kopumā. Komitejas locekļi apstiprina darba kārtību kopumā. Sāk 

izskatīt darba kārtības jautājumus. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Ruta Cibule, Sandra Kindzule, Aija Mežale, Svetlana 

Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Marija Duļbinska) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: Apstiprināt darba kārtību  

 

1.§ 

Par Balvu Mūzikas skolas nolikuma apstiprināšanu 

 

Ziņo Egons Salmanis: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Lūdz informatīvi nosaukt un pastāstīt par izglītības programmu 

īstenošanas vietām. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Sīkāk paskaidro par izglītības programmu īstenošanas vietām un skolu 

kopumā. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka par Baltinava īstenošanas vietu būtu ļoti jāpiedomā un 

jāpiestrādā pie šīs programmu īstenošanas vietas. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka būs vēl papildus uzņemšana. 
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Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Skaidro, ka par Baltinavu tas ir pārsteigums, ka tik maz ir pieteikušies 

izglītojamo. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Skaidro, ka tas nekādā gadījumā nav pārmetums, bet tikai faktu 

konstatēšana. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sīkāk skaidro par ierastajām tradīcijām, ka ir jāpārliecina cilvēki. 

Jautā, vai jau ir nolemts par cilvēku, kas būs atbildīgais šajā ēkā. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kindzule, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par Balvu Mūzikas skolas nolikuma 

apstiprināšanu" 

 

2.§ 

Par Balvu Mākslas skolas nolikuma apstiprināšanu 

 

Ziņo Elita Teilāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. Sīkāk skaidro par 

izglītības programmām un to īstenošanu un skolu kopumā. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Uzdod jautājumu. 

Izsaka viedokli Elita 

Teilāne: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kindzule, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par Balvu Mākslas skolas nolikuma 

apstiprināšanu" 

 

3.§ 

Par Balvu novada domes 2024.gada 27.jūnija noteikumu Nr._/2024 “Interešu izglītības 

programmu ieviešanas un izvērtēšanas kārtība Balvu novadā” apstiprināšanu 

 

Ziņo Ilona Salmane: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Uzdod jautājumu. 
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Izsaka viedokli Ilona 

Salmane: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā par gribētāju skaitu un programmām. 

Izsaka viedokli Ilona 

Salmane: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro par interešu izglītības 

programmām. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kindzule, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par Balvu novada domes 2024.gada 

27.jūnija noteikumu Nr._/2024 “Interešu izglītības programmu 

ieviešanas un izvērtēšanas kārtība Balvu novadā” 

apstiprināšanu" 

 

 

Sēdi slēdz plkst. 11:54 

 

Sēdi vadīja   

Komitejas sēdes vadītāja                                                                                           Aija Mežale 

 

Sēdi protokolēja –  

personāla speciāliste                            Jūlija Korlaša 

 

 


